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Verslag gemeentegesprek d.d. 18 februari 2024 

 

Opening 

De voorzitter Jenneke Netjes heet eenieder van harte welkom bij dit gemeentegesprek. Er zal gesproken 

worden over de belangrijke besluiten van de Algemene Kerkenraad (hierna: AK) d.d. 5 februari 2024. 

In het kort geeft zij eerst weer wat de samenstelling is van de AK. Deze bestaat uit vertegenwoordigers van 

de wijkkerkenraden (elk 2), een predikant uit het team, voorzitter en penningmeester van de CvK, 

voorzitter CvD en de voorzitter AK. Dezen zijn stemgerechtigd. Daarnaast zijn er enkele adviseurs. 

De vraag is nu hoe staat de gemeente in het besluit.  

Vervolgens geeft zij een korte toelichting op de besluiten, zoals die door de voorzitter AK gegeven is. 

Daarbij zijn van belang de gesprekken die er in het laatste kwartaal van vorig jaar in de wijken zijn 

gehouden.  Daarnaast is er recent het rapport van “Kaader” verschenen en is er het verslag van de 

werkgroep over de nieuwe structuur van de gemeente. Op 12 februari 2025 zijn de kerkenraden 

geïnformeerd over de besluiten, waaruit Jenneke nu citeert. 

Er zijn 2 besluiten genomen op 5 februari 2024, te weten: 

1. Besloten is om per 1 januari 2025 over te gaan tot 1 Protestantse gemeente in Assen. Er zijn dan 

geen wijkgrenzen meer. De Jozefkerk gemeente is hierin ook meegegaan. Vertrouwen vormt de 

basis van het besluit. 

2. Tevens is besloten om 1 kerk te behouden en de beide andere kerken te verkopen. Besloten is om 

alleen de Jozefkerk te gaan gebruiken vanaf 1 januari 2025. Wel komt er binnen de exploitatie geld 

vrij voor huur in de wijken. 

Dit betekent een switch van gebouw. Eerder was De Bron aangewezen als enige kerk. De AK heeft 

een afweging gemaakt tussen de kosten van Jozefkerk en Bron enerzijds en de vraag hoe we kerk 

willen zijn in de stad. Dat is uitgevallen in het voordeel van de Jozefkerk, waarbij ook de muzikale 

mogelijkheden een rol hebben gespeeld. 

Het rapport van “Kaader” meldt dat het verschil in kosten tussen de Jozefkerk en De Bron kleiner 

is/gemaakt kan worden dan aanvankelijk gedacht. Dit komt mede omdat dan geen extra kosten 

moeten worden gemaakt voor verplaatsing van het kerkelijk bureau. Onderzocht gaat nog worden 

of de exploitatie van de Jozefkerk ondergebracht kan worden een stichting. 

De AK zal blijven optrekken met de wijken. 

Jenneke Span, hoofd Kerkelijk Bureau,  zal het proces verder begeleiden. 

Hierna wordt er overgegaan tot het stellen en (voor zover mogelijk) beantwoorden van vragen (de 

reactie is cursief vermeld): 

• Gevraagd wordt naar de veelkleurigheid van de gemeente. Is het dan niet beter om ’s morgens 1 

dienst te houden. Hierover moet het gesprek nog beginnen. Naar de mening van Jenneke moet 

dit punt aan de gemeente worden voorgelegd. 

• De volgende vraag is naar de krimpende gemeente. En bij een stichting, wordt er dan ook 

afstand gedaan van eigendom? 

Over de diensten moet nog een besluit worden genomen. Het vraagstuk van de stichting is nu 

niet verder bekend. 

• Hoe komen de mensen die slecht ter been zijn in de kerk. Ook parkeren bij de Jozefkerk is 

problematisch. 
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Hier moet nog naar gekeken worden. Er moet nog gezocht worden naar een oplossing. 

• Hoe gaat het dan met de eetgroep.  

Deze activiteit moet zeker behouden worden. Het hangt ook af van de koper van de 

Opstandingskerk. We moeten creatief worden. 

• Hoe is het beraad van de Jozefkerk gegaan over hun positie? 

Helène geeft aan dat de doorslag heeft gegeven het feit dat zij er voldoende vertrouwen in 

hadden voor het behoud van hun eigen kleur (open confessioneel). 

• Wat maakt dat ze daarin meegaan. 

De toelichting op het idee voor de nieuwe organisatie. Deze wordt weer getoond op de 

beamer. Het is een zgn. kleurenschema. Jenneke merkt op dat dit nog wel moet worden 

uitgewerkt. 

• Hoe gaan we werken aan gemeentezijn? 

Jenneke: We moeten nadenken hoe we dat gaan doen. Hoe houden we elkaar vast? We 

moeten er steeds mee bezig zijn. 

• Opgemerkt wordt dat we niet moeten gaan discussiëren via de scipio-app. De wijkkerkenraad 

moet ervoor zorgen dat er regelmatig gemeenteberaad wordt gehouden.  

• Opgemerkt wordt dat bij herontwikkeling van het gebied van de Opstandingskerk, we moeten 

proberen daarin mee te sturen. 

• M.b.t. het Stadsklooster wordt gevraagd naar de activiteiten. Jenneke geeft aan dat meerdere 

activiteiten in de Adventskerk nog steeds van Vredenoord zijn. We moeten gaan zoeken naar 

een plaats voor die activiteiten, waarbij Vredenoord ook een handreiking heeft gedaan aan 

Stichting Stadsklooster: alles wordt afgewogen, ook wat andere wijken vinden. 

• Gevraagd wordt nog of het niet beter is om De Ontmoeting in Kloosterveen open te houden, 

omdat het nog maar de vraag is wat er aan kerkgangers uit Kloosterveen zal komen naar de 

Jozefkerk. 

• Er wordt nog opgemerkt dat er veel op ons af komt. Iedereen heeft zijn gevoelens hierover. We 

moeten elkaar wel vertrouwen. 

• Tot slot wordt aangegeven dat we met God gaan ook in de Jozefkerk.  

Na enig overleg wordt besloten geen peiling te houden over de genomen besluiten. Naar de mening van de 

voorzitter betekent dit dat velen mee willen gaan in de besluiten, een mooi teken. 

Er komt de komende tijd veel op ons af. We moeten elkaar daarin wel vertrouwen. 

Hierna sluit de voorzitter dit gemeentegesprek. 

 

Marinus Kaldeway, notulist kerkenraad 


